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خضریان:

باید »ابلاغیه افزایش قیمت خودرو«
ابطال شود

مشاور و دستیار رهبر معظم انقلاب اظهار داشت: نیاز ما به فرهنگ 
محمدی، علوی و حسینی و اندیشه های برگرفته از علوم آل محمد)ص( 

از همه وقت ها بیشتر است.
محمد مخبر، مشاور و دســتیار رهبر معظم انقلاب در همایش بزرگداشت 
آیت الله جوادی آملی ایشــان را شــخصیتی جامع و تراز بــرای جامعه علمی و 
اجتماعی کشور و نسل امروز و آینده خواند و تاکید کرد: امروز نیاز ما به فرهنگ 
محمدی، علوی و حسینی و اندیشه های برگرفته از علوم آل محمد)ص( از همه 
وقت ها بیشــتر است. وی ضمن تشکر از مؤسســه همشهری برای برگزاری این 
همایش افزود: شخصیت علامه جوادی آملی به شکلی است که با توجه به حوزه 
نفوذ علمی ایشان باید یک کنگره بین المللی برگزار شود و ان شاءالله خواهد شد.

عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام کلید حل همه مسائل چه در داخل و 
چه در بیــرون را توجه به فرهنگ ناب محمدی خواند و با تاکید بر اینکه امروز 
 نیاز ما به فرهنگ محمدی، علوی و حســینی و اندیشــه های برگرفته از علوم 
آل محمد)ص( از همه وقت ها بیشتر است، گفت: امروز فرهنگ جهاد و شهادت 

تنها اسلحه ای است که پدافندی ندارد و مدیون این شخصیت هاست.
مخبــر مبــارزات دوران انقلاب و جنــگ تحمیلی و امروز غــزه و لبنان را 
مثال هایی بــرای این مدعا ذکر کــرد و افزود: همه قدرت هــای جهان با همه 
تجهیزات نظامی و در مقابل یــک باریکه ۳۶۰ کیلومتر مربعی و با جمعیت دو 
میلیونی و جریان مقاومت برخاسته از اندیشه های انقلابی امام و رهبری، به رغم 
همه جنایات و فجایعی کــه آفریدند، به زانو درآمده. و امروز رژیم غاصب، برای 

ماندن می جنگد و ان شاءالله پیش بینی حضرت آقا به وقوع خواهد پیوست.
وی در این همایش بزرگداشت، سخن درمورد علامه گرانقدر حضرت آیت الله 
العظمی جوادی آملی را یک موضوع سهل و ممتنع خواند و گفت: برجستگی های 
علمی آیت الله جوادی آملی حقیقتا مصداق جامع معقول و منقول و مشهود است 
که بعد از مرحوم کمپانی و حضرت امام کمتر چنین مصداقی داریم و از این باب 

سخن گفتن درباره ایشان سهل است.
مشاور و دســتیار رهبر معظم انقلاب همراهی و پشتیبانی آیت الله جوادی 
آملــی از مواضع مقام معظم رهبری را در تمام موضوعات و مقاطع یکی دیگر از 

ویژگی های ایشان برشمرد.
مخبر ادامه داد: درباره بخش ممتنع شخصیت ایشان باید گفت درست است 
از توفیق های حضرت علامه توفیق در داشــتن اساتید بسیار گرانقدر است؛ امام، 
علامه طباطبایی، آیت الله بروجردی، محقق داماد، علامه شعرانی، الهی قمشه ای، 
محمدتقی آملی و... ولی این اســاتید هزاران شاگرد داشته اند. باید بررسی شود 
چه بعدی از شخصیت ذاتی و کسبی ایشان منجر به ظهور چنین شخصیتی شد. 
بنظرم این موضوع به صورت جدی باید تحقیق شــود که این برای آینده حوزه 
مطلب بسیار مهمی است. وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به ظهور 
فناوری های نوین خصوصا در بخش دیجیتال، اظهار داشــت: امروز فناوری های 
جدید همه چیز را دارد متحول می کند. خوشــبختانه نخبگان بسیار خوبی در 

حوزه حضور دارند که این فناوری ها را باید در اختیار قرار بدهند.
مشاور و دستیار رهبر معظم انقلاب افزود: امروز مسائلی مثل هوش مصنوعی 
در بعضی از مذاهب به کار گرفته شــده اند و شیعه در فضای مجازی و بین الملل 

کمرنگ است که باید در این زمینه یک کار اساسی کرد.
گفتنی اســت دیروز طی مراسمی در مؤسســه همشهری برای بزرگداشت 
علامــه عبدالله جوادی آملی، کتاب فقیه عارف شــامل روایت هایی ناب و کمتر 

شنیده شده از این عالم بزرگ نیز رونمایی شد.

مشاور و دستیار رهبری در همایش بزرگداشت علامه جوادی آملی:

كلید حل مسائل كشور 
توجه به فرهنگ ناب محمدی است

عضو مجمع تشــخیص مصلحت گفت: در زمانی که آمریکا فشار 
حداکثری آورده بود، عده ای می گفتند نمی توان کاری کرد و حتی یک 
بشــکه نفت هم نمی توان فروخت ولی فروش نفت به یک ونیم میلیون 

بشکه رسید. 
ســعید جلیلی، عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام در جمع دانشجویان 
دانشگاه شاهد با بیان اینکه در زمانی که آمریکا فشار حداکثری آورده بود، عده ای 
می گفتنــد نمی توان کاری کرد و حتی یک بشــکه نفت هم نمی توان فروخت، 
اظهار داشت: شهید رئیسی آمد و با همان شرایط و در حالی که ده ها تحریم در 
دوران بایدن اضافه شد، فروش نفت به یک و نیم میلیون بشکه رسید و عرصه های 

جدیدی نیز چون بریکس باز شد. 
جلیلی در پاسخ به سؤال دانشجویی در زمینه بی عدالتی آموزشی و اقتصادی 
در کشــور تصریح کرد: این مشــکلات باید برطرف شود ولی باید ببینیم ما چه 
نقشی در رفع مشکلات کشور داریم. سال ۹۲ یکی از بحث های ما معوقات بانکی 
بود و می گفتیم موضوع ما این اســت و این نیست که فلان توافق را انجام دهیم 

تا مشکلات حل شود. 
وی افزود: الان هزینه ای که برای آموزش و پرورش می کنیم نسبتاً بالاست 
ولی چرا باید کســی که در فلان منطقه است نتواند فرصت علمی داشته باشد؟ 

امروز موفقیت دولت و مجلس و همه نهادها موفقیت کشور است. 
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام همچنین در پاسخ به پرسش دیگری 
درباره چرایی عدم ایجاد بازدارندگی اتمی در کشــور اظهار داشت: توجه داشته 
باشــیم که اصل موضوع قوی بودن درست است ولی باید ببینیم نگرانی دشمن 
از ما و حتی حماس در باریکه غزه چیســت؟ بایــد بدانیم که باید در چارچوب 
محاســباتی خودمان مؤلفه هــای خودمان را در نظر بگیریم. شــوروی مگر کم 
کلاهک هسته ای داشــت؟ چرا فروپاشید؟ چون نتوانست قدرت داخلی خود را 

حفظ کند؟
وی افزود: اینکه بعد یک سال خود رژیم صهیونیستی از نظم جدید صحبت 

می کند، یعنی محاسباتش به هم ریخته است. 
جلیلی با بیان اینکه آقای رئیس جمهور در انتخابات گفتند من برنامه ندارم و 
برنامه من برنامه هفتم توسعه است، تصریح کرد: برنامه هفتم به رشد ۸ درصدی 
تاکید دارد و حال اگر ســال اول بگوییم نه؛ رشــد ۳.۵ درصد خواهد بود معلوم 

است که کشور ضعیف می شود.

جلیلی:

 می گفتند نمی توان نفت فروخت 
ولی فروش به ۱/۵میلیون بشکه رسید

نماینده مردم تهران در مجلس با تاکید بر اینکه 
باید ابلاغیه افزایش قیمت خودرو ابطال شود، گفت: 
مجلس از بعد نظارتی موضوع ممانعت از گرانی های 

پی در پی خودرو را پیگیری می کند. 
علی خضریان، نماینده مردم تهران با انتقاد از افزایش 
قیمت خودروهای داخلی، گفت: متأســفانه خودروسازان 
داخلی هر چند وقت یک بار به بهانه نزدیک شــدن قیمت 
کارخانه و بازار، خودرو را گران می کنند، اما شکاف قیمتی 
همچنان پابرجاست، بنابراین دو شرکت خودروسازی باید 
از این تجربه شکســت خورده دست برداشته و بهای تمام 

شده تولید را مدیریت کنند. 
خضریان افزود: چگونه اســت که دســتمزد کارگران 
و اهم هزینه های خودروســازان داخلی »ریالی« پرداخت 
می شود، اما زمانی که به قیمت فروش محصولات می رسد، 

»دلاری« محاسبه می شود؟!
وی بــا تأکید بر اینکه مبنــای فعالیت بنده به عنوان 
یکی از نمایندگان مردم فارغ از رویکرد دولت های مختلف، 
موضوعات کارشناســی است، ادامه داد: در دولت سیزدهم 
به دلیل بحث گرانی اجاره مسکن، طراح قانون ساماندهی 
بازار اجاره بها بودم و طرحی در این حوزه در مجلس تدوین 
و مصــوب کردیم، همچنین در حوزه خودرو برای تلنگر به 
خودروســازان داخلی، قوانینی برای واردات خودروی نو و 

کارکرده تصویب و حتی وزیر صمت نیز استیضاح شد. 
عضو کمیســیون اصل نود قانون اساســی با انتقاد از 
رهاشــدگی قیمت خودروهای داخلی، گفت: در بازارهای 
جهانی خودرو، ســهم قطعات در قیمت خــودرو کمتر از 
۶۰ درصد است، اما در خودروهای داخلی این سهم به ۸۵ 
درصد رسیده است. این موضوع نشان می دهد خودروسازان 
بزرگ در کشور ما قطعات را گران تر از نرخ واقعی خریداری 
می کنند و هــر چقدر هم قیمت خودروهــای داخلی بالا 
می رود، باز هم ۸۵ درصد از قیمت به زنجیره تأمین قطعات 

اختصاص می یابد. 
وی ادامه داد: این گران فروشــی قطعات ریشــه های 
متفاوتــی دارد و اگر بخواهیم در یــک جمله بیان کنیم 
بایــد بگویم برخی قطعه ســازان با نفــوذ در هیئت مدیره 
خودروسازی های بزرگ باعث تعارض منافع شده اند و این 
وضعیت اسفناک برای این قطعه سازان سود بالایی را فراهم 

کرده است. 

خضریان با بیان اینکه از بعد نظارتی موضوع ممانعت از 
گرانی های پی در پی خودرو را در مجلس پیگیری می کنیم، 
گفت: به طور یقین خودروســازان به جای اصلاح عملکرد، 
مجدداً ظرف چنــد ماه آینده به بهانه هــای دیگر خودرو 
را گران تر می کنند و می بایســت در مجلس با اســتفاده از 
ابزارهای تقنینــی و نظارتی مانع افزایش فشــار بر مردم 

شویم. 
این نماینده مــردم در مجلس دوازدهم با اشــاره به 
اظهارات وزیر اقتصاد مبنی بر اینکه نمی توانیم به قیمت ها 
دستور دهیم ثابت بمانند، تصریح کرد: مردم هم می گویند 
چگونه دولت به حقوق ها می گوید ثابت بمانند، همان نسخه 
را نیز برای قیمت ها بپیچند. اکنون که چنین نمی کنید، با 
کاهش تعرفه واردات خودرو در مجلس، این رقابت ناعادلانه 

را به نفع مردم تغییر خواهیم داد. 
خضریــان افزود: برخی مردم از صبح امروز با ارســال 
مدارکی اثباتی عنــوان کرده اند که اولویت دریافت خودرو 
در بهار و تابســتان ١۴۰۳ بوده انــد، اما هنوز پیامک واریز 
وجه برای آنها ارسال نشده است، گویا با این وضعیت غش 
در معامله صورت گرفته اســت و خودروسازان برای اینکه 
قیمت خودروها را در پاییز افزایش دهند، از ارسال پیامک 

واریز وجه و تحویل خودرو خودداری می کردند. 
عضو کمیســیون امنیــت ملی و سیاســت خارجی 
مجلس شــورای اســلامی، با تأکید بر اینکه باید ابلاغیه 
افزایــش قیمت خودرو ابطال شــود، گفــت: باید دولت و 
وزارت صمت پیگیــری کنــد تا تمام افــرادی که اولویت 
دریافت خودرو تا پاییز ١۴۰۳ بوده اند، با همان قیمت قبلی 

کارخانه خودروی خود را دریافت کنند. 
 تعرفه واردات خودرو

 به ۶۰ درصد کاهش یافت
خبر دیگر اینکه، مالک شــریعتی، عضو کمیســیون 
تلفیق لایحه بودجه ســال ١۴۰۴، اعلام کرد: کمیســیون 
تلفیق  بودجه ١۴۰۴، در پاســخ بــه مطالبه افکار عمومی، 
در جلسه عصر دیروز پس از اصلاح آئین نامه داخلی خود، 
مجدداً پیشــنهاد »کاهــش تعرفه واردات خــودرو به ۶۰ 

درصد« را بررسی و تصویب کرد. 
وی در ادامه این مطلب آورده اســت: فرصت کافی و 
بیش از حــد تحمل مردم، به خودروســازان داخلی برای 

افزایش کیفیت داده شده بود که قدر ندانستند. 

 عملکرد »گمرک« 
در کمیسیون اصل ۹۰ مجلس بررسی شد

علاوه بر اخبار بالا، علی کشوری، سخنگوی کمیسیون 
اصل ۹۰ مجلس شــورای اســلامی در تشریح جلسه این 
کمیسیون، گفت: موضوع اجرای تکالیف گمرک مطابق با 
قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز، با حضور رئیس کل گمرک 
جمهوری اسلامی ایران و معاونان وی و همچنین مدیران 
ســتاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز مورد بررسی قرار 
گرفت.  وی ادامه داد: در این جلســه ضمن مرور تکالیف 
قانونی گمرک مطابق قانون و اسناد بالادستی، به قصورها و 
ترک فعل های آن سازمان در گذشته اشاره شد و همچنین 
اقداماتی که برای جبران آن قصورها انجام گرفته اســت، 

بررسی شد. 
سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: در ادامه، نمایندگان ســتاد مبارزه با قاچاق کالا 
و ارز بــا توجه به وظایــف ذاتی آن ســتاد، گزارش خود 
درخصوص آخرین وضعیت اجرای قانون توسط گمرک را 
ارائه کردند. ســپس گمرک ایران نیز گزارشی از وضعیت 
پیشرفت خود در اجرای قانون و گام های اجرائی که در این 

خصوص برداشته است، ارائه کرد. 
کشوری تصریح کرد: در انتها مقرر شد با توجه به اینکه 
گمرک بــرای انجام برخی از تکالیف خود نیاز به همکاری 
سایر دستگاه ها دارد، گزارش میزان همکاری آن دستگاه ها 
با گمرک تهیه شــود و در اسرع وقت در محل کمیسیون 

اصل ۹۰ مورد رسیدگی قرار گیرد. 
 رحیم زارع: واحدهای آموزش و پرورش

 از پرداخت هزینه  آب، برق و گاز معاف شدند
در ادامه جلسات کمیســیون ها، رحیم زارع، نماینده 
مردم آباده و ســخنگوی کمیســیون تلفیق لایحه بودجه 
در تشــریح جلسه صبح دیروز کمیســیون تلفیق بودجه، 
گفت: با توجه به خبــر افزایش قیمت خودروهای داخلی، 
کمیســیون در ابتدای این جلسه، پیشنهاد »کاهش تعرفه 
واردات خودروهای نــو از ۸۰ درصد به ۶۰ درصد را مورد 
بررســی قرار داد، اما به دلیل اینکه این موضوع یک بار در 
صحن کمیسیون تلفیق مورد بررسی قرار گرفته بود و ایراد 
آئین نامه ای داشــت، قاعدتاً این موضوع در صحن مجلس 
مــورد پیگیری قرار خواهد گرفت تا ان شــاءالله در آنجا به 

تصویب برسید. 

نماینــده مردم آباده در مجلس شــورای اســلامی با 
اشــاره به تصویب آخرین پیشــنهادات به بخش درآمدی 
لایحــه بودجــه ســال ١۴۰۴، اظهــار کرد: بــه موجب 
مصوبه کمیســیون تلفیــق، هزینه آب، بــرق و گاز کلیه 
 واحدهای آموزشــی و پرورشی تا ســقف الگوی مصرف،

رایگان شد. 
 حقوق گمرکی واردات اسباب بازی های خارجی

 ۲ درصد افزایش یافت
رحیــم زارع همچنین ادامه داد: همچنین بر اســاس 
مصوبه کمیســیون تلفیق، حقوق گمرکی واردات اسباب 
بازی های خارجــی ۲ درصد افزایش یافت تا برای حمایت 

از تولید محتوای فرهنگی هزینه شود. 
نماینده مردم آباده گفت: همچنین کمیسیون تلفیق 
بودجــه مصوب کرد نیروی انتظامی بــرای واردات ۴ هزار 
خودرو در سقف ١۰ هزار میلیارد تومان، از حقوق ورودی و 
سود بازرگانی معاف شود. همچنین واردات ۳۵۰۰ دستگاه 
آمبولانــس از پرداخت حقــوق ورودی و عوارض گمرکی 

معاف شد. 
وی بیان کرد: کمیســیون در مصوبه دیگری به وزارت 
راه و شهرسازی اجازه داد تا سقف ۳۰ هزار میلیارد تومان از 
طریق شرکت مادر تخصصی و سازمان ملی زمین و مسکن 
برای تکمیل زیرساخت ها و تکمیل واحدهای مسکن مهر 

هزینه کند. 
سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ١۴۰۴ 
خاطرنشان کرد: کمیسیون تلفیق در مصوبه ای وزارت جهاد 
کشاورزی را مکلف کرد تا اموال غیرمنقول و مازاد خود را 
تا ســقف ۵۰ هزار میلیارد تومان به فروش برســاند و ۸۰ 
درصد آن را در صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی 
و ۲۰ درصد آن را در بانک کشاورزی جهت ارائه تسهیلات 

اختصاص دهد. 
 بررسی بودجه سال ۱۴۰۴ »شرکت های دولتی« 

در دیوان محاسبات کشور
دیوان محاسبات کشور ضمن تاکید بر رعایت گردش 
نقدی خزانه در بخش شــرکت ها، اعلام می دارد که عمده 
انحرافات بودجه، در این بخش صورت می گیرد و بر همین 
اســاس بررسی دقیق بودجه شرکت های دولتی برای سال 
١۴۰۴ در دستور کار این نهاد نظارتی قرار دارد که گزارش 

آن متعاقباً اعلام می شود. 

گلوگاه های  باید  گفت:   رئیس جمهور  اول  معاون 
قاچاق شناسایی شــوند. در چارچوب برنامه هفتم 
توسعه باید برنامه ای ده ساله تهیه شود. کل دولت 

کمک می کند تا رضایت مردم به  دست آید.
محمدرضا عارف، معاون اول رئیس جمهور در مراســم 
تکریم و معارفه رؤســای پیشــین و جدید ستاد مبارزه با 
قاچــاق کالا و ارز، اظهار کرد: قاچــاق دلایل اقتصادی و 
اجتماعــی دارد. قاچاق موجب برهــم زدن نظم اجتماعی 
شده و آثار وحشتناکی دارد. فرهنگ سازی غلط قاچاق آثار 
نگران کننده دارد. آثار سیاسی هم دارد. یکی از شاخص های 

ارزیابی دولت ها، مبارزه با فساد است.
وی ادامــه داد: بعد از انقــلاب کارهایی در این زمنیه 
انجام داده ایم، چون انقلاب ما فرهنگی بود. فرهنگ دینی 
ما مخالف قاچاق است. ما باید به دنبال پیشگیری از قاچاق 

باشیم، ولی در ریشه کن کردن قاچاق مشکل داریم.
معاون اول رئیس جمهور خاطرنشــان کرد: در برنامه 
هفتم توســعه آمده اســت که ســالانه ١۵ درصد میزان 
قاچاق کاهش یابد؛چرا در دهه پنجم انقلاب ما که انقلاب 
فرهنگی و اسلامی اســت، قاچاق وجود دارد؟ چرا قاچاق 
 بــه وجود آمد و قاچاق با کدام معیار انقلاب ما ســازگاری

 دارد؟
عارف با بیان اینکه فرمان مقام معظم رهبری در دهه 
هشتاد برای مقابله با فقر و فساد و تبعیض داشتیم، افزود: 
ایشــان  اخیرا از همه دولت ها گلایه داشتند که همچنان 
مســئله ما فقر، فساد اســت.اگر تبعیض و فقر نبود، فساد 
می ماند؟ برای رســیدن به یک راه حل با ثبات باید عوامل 

ایجاد قاچاق که پدیده شومی است را بشناسیم. تقریبا قبح 
قاچاق در جامعه ریخته شده و گاهی قاچاق به عنوان هنر 
شــناخته می شود و با افتخار گفته می شود که چگونه کالا 
را از گمرک خارج کرده اســت. برای ســفر ثواب می روند، 
ولی قاچاق انجام می شود، زیرا فرهنگ سازی نشده و درباره 
آثــار فرهنگی، اجتماعی، اقتصادی و سیاســی قاچاق کار 

نکرده ایم.
وی همچنین خاطرنشان کرد: نظام در اوایل دهه ۸۰ 
به این نتیجه رسیده بود که باید اصلاحات ساختاری انجام 
شــود. تشکیل این ستاد در همین زمینه انجام شد. در آن 
مقطع قطعی شد که امور مربوط به قاچاق یک کار بخشی 
نیســت و فرابخشی و حتی فراقوه ای است و کل نظام باید 
پای کار بیاید و همه حاکمیت باید در آن شــریک باشند و 

تصمیمات با اجماع گرفته و اجرا شود.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه خاطرنشــان کرد: با 
این رویکرد این ســتاد تشکیل شــد. باید بر پیشگیری بر 
قاچاق کالا و ارز تمرکز شــود، نه اینکه دنبال ارائه گزارش 
برای کشف قاچاق باشــیم که مثلا ۳۰ درصد بیشتر کالا 

کشف شده است.
وی تاکید کرد: پیروزی در مبارزه با قاچاق، کار ســایر 
قوا را کم می کند. پرونده هــای قوه قضائیه را کم می کند. 
ســامانه های کنترل و نظارت دستگاه ها باید تکمیل شود. 
تقویت نظارت بر گمرک ها و ســامانه جامع گمرک برقرار 
شود. باید از سامانه های هوشمند استفاده شود. در مناطق 
آزاد اقتصادی باید کار جدی شــود و اشراف بر این مناطق 
باید بیشــتر شود. تعامل ســتاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز 

با دستگاه های اجرائی بیشتر شــود، باید برنامه اولویت دار 
تهیه شود.

عارف در پایان گفت:  باید گلوگاه های قاچاق شناسایی 
شــوند. در چارچوب برنامه هفتم توسعه باید برنامه ای ده 
ساله تهیه شود. کل دولت کمک می کند. تا رضایت مردم 

به  دست آید.
  به هیچ وجه هیچ نقدی از دولت های گذشته نداریم

همچنین محمدرضا عــارف در آئین تکریم و معارفه 
رئیس سازمان اســناد و کتابخانه ملی کشور، بیان کرد: از 
زحمات رئیس سابق سازمان تشکر می کنم. تبریک  می گویم 
به برادر بزرگوار خود از سابقین کتابخانه ملی که کلیدهای 
این مکان هســتند. دکتر امیرخانی ســابقه درخشانی در 
کتابخانه ملی داشته اند. با زحمات ایشان کتابخانه به این جا 
رسید. از پذیرفتن مسئولیت تشکر می کنم. با صدور حکم 
ایشــان هم همکاران ما در کتابخانه خوشحال شدند و هم 

فرهنگیان و اندیشمندان خوشحال شدند.
وی در ادامه اظهار کرد: مطمئن هستم با شناختی که 
از این ســازمان دارند دوره درخشانی را رقم خواهد زد. ما 
در برنامه سوم که مصادف بود با نیمه اول دهه ۸۰ با هدف 
ارتقاء بهره وری و کاهش حواشــی این دو سازمان را ادغام 
کردیم. یکی از جاهایی که توســط برخی از نخبگان ابهام 
داشتند، ادغام سازمان اسناد و کتابخانه ملی بود. ادغام این 

دو به عنوان یک مجموعه جدایی ناپذیر را دنبال کردیم.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه خاطر نشان کرد: ما 
بایــد نقش فرهنگ و معنویت در انقــلاب خود را ببینیم. 
رهبــر انقلاب ما یک مرجع دینی و یک چهره معنوی بود، 

نه چهره سیاســی و نه نظامی. در سیره و رفتار ایشان این 
امر بارز اســت. چقدر توانســتیم در این مسیر جلو برویم. 
دولــت وفاق ملــی، دولت چهاردهم باورش بر این اســت 
اولویــت فرهنگ را به طور جــدی دنبال کند. مقدمه نگاه 
به مســئله اقتصادی است. شرایط کشــور را می دانیم، اما 
علی رغم مشکلات و تنگناها، اولویت علم و فرهنگ و تعالی 

فرهنگی جامعه برای دولت مهم است.
عارف در ادامه خاطر نشــان کرد: ایــن روزها خیلی 
عملکرد ١۰۰ روزه مطرح می شــود. از اول بنا نداشــتیم 
عملکــرد ١۰۰ روزه را بگوییم.در تغییرات با احتیاط عمل 
می کنیم. ما قصد نداشتیم که به یکباره کل نیروهای دولت 
قبل را کنار بگذاریم. به هیچ وجه هیچ نقدی از دولت های 
گذشــته نداریم. می دانیم چه هزینه ای متوجه کشور است 
که ســه ماه از کار دولت گذشته هنوز ١۰ استاندار تعیین 
تکلیف نشده است. هزینه این نگاه به مراتب کمتر از تعدیل 
کردن و حذف کردن یکباره یک لشکر است. نگاه ما حذف 

تمام دولتمردان قبلی نبود.
وی در ادامه بیان کرد: تصمیماتی که گرفته می شــود 
نهادینه خواهد شد. یکی از اصالت های این سازمان تقویت 
دیپلماســی فرهنگی اســت. ما در ١۴ ســال گذشته بر 
دیپلماسی سیاســی تاکید کردیم. در حالی که اولویت ما 
باید دیپلماسی فرهنگی بود. با هر فرد و گروه و تشکیلاتی 
صحبت کنیم ما دست برتر داریم. اشتباه می کنیم در روابط 
که می رویم از دیپلماســی اقتصادی شــروع کنیم. اگر از 
دیپلماسی فرهنگی شروع کنیم توسعه روابط در بخش های 

دیگر به سراغ ما می آید.

درمکتب امام

آزادی قدس شریف؛ سرلوحه برنامه کشورهای اسلامی
کشورهای اسلامی و مستضعفان جهان قدرت اسلامی خود را بیابند 
و از عربده های شرق و غرب و وابستگان و تفاله های آنان نهراسند و با 
اعتماد به خداوند تعالی و اتکال به قدرت اسلام و ایمان بپاخیزند و دست 
جنایتکاران را از کشورهای خود کوتاه نمایند و آزادی قدس شریف و 
فلســطین را سرلوحه برنامه خود قرار دهند و ننگ سلطه صهیونیسم، 

تفاله آمریکا را از دامن خود بزدایند.
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فرمانده کل سپاه گفت: تمام ظرفیت سپاه آماده 
کمک به بنیاد شهید و امور ایثارگران در رسیدگی 
و حل مشــکلات خانواده معظم شهدا و ایثارگران 

است.
ســعید اوحدی، معاون رئیس جمهــور و رئیس بنیاد 
شــهید و امور ایثارگران با حضور در ستاد فرماندهی کل 
سپاه با سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران 

انقلاب اسلامی دیدار کرد.
در این دیدار، ســردار سلامی خدمت به خانواده شهدا 
و ایثارگران را توفیقی بزرگ دانست که خداوند به بندگان 
خاص خود عطا می کند و با بیان اینکه هیچ ثوابی بالاتر از 
رسیدگی به خانواده شهدا نیســت، اظهار داشت: خانواده 
معظم شــهدا و ایثارگران بالاترین داشــته خود، که جان، 
فرزند، همســر و والدین شان بوده را به آستان الهی تقدیم 
کردند و ضرورت دارد تمام تلاش خود را برای رسیدگی به 

مسائل و مشکلات این عزیزان مصروف داریم.
فرمانــده کل ســپاه، اوحدی را فــردی دغدغه مند و 
خدمتگزار به خانواده شــهدا و ایثارگران برشمرد و گفت: 
حضور شــما در ریاست بنیاد شهید، سرمنشأ خیر و برکت 
برای تعالی بخشــی به بنیاد شــهید در رسیدگی مادی و 
معنوی به ایــن عزیزان و ترویج فرهنگ ایثار و شــهادت 

خواهد بود.
به گزارش مهر، وی اظهار کرد: یکی از درخواست های 

خانواده شــهدا در دیدارهای چهره به چهره با آنان مشکل 
درمان اســت کــه ضــرورت دارد تمام تلاش بــرای رفع 
مشکلات زیرساختی در موضوع درمان به کار گرفته شود.

ســردار ســلامی بیان کرد: تمام ظرفیت سپاه آماده 
کمک به بنیاد شــهید و امور ایثارگران در رسیدگی و حل 

مشکلات خانواده معظم شهدا و ایثارگران است.
در ادامه رئیس بنیاد شــهید و امــور ایثارگران ضمن 
گزارش از اقدامات انجام شــده، اهم اهداف بنیاد شهید در 

دولت چهاردهم را برشمرد.
وی بیان کرد: در راستای رسیدگی به مسائل و دغدغه 

جامعه ایثارگری هر هفته در یک استان حضور پیدا کرده و 
از نزدیک برای رسیدگی به مشکلات خانواده معظم شهدا 

و ایثارگران تصمیم گیری می کنیم.
اوحدی موضوع درمان را یکی از اصلی ترین مســائل 
بنیــاد شــهید در دوران جدید برشــمرد و اظهار کرد: در 
موضوع پرداخت هزینه های درمان، حداکثر ۷۲ ساعت پس 
از تحویل مدارک به بیمــه دی هزینه های درمانی جامعه 

ایثارگری پرداخت خواهد شد.
رئیس بنیاد شهید به موضوع کمیسیون پزشکی اشاره 
کــرد و گفت: از جمع ۶۰ هزار ایثارگر منتظر کمیســیون 
 پزشــکی، در چند ماه گذشــته تعیین درصــد جانبازی
١۶ هزار نفــر انجام گرفته که آمار تهران تا دی ماه به روز 
شــده و تعیین درصد ایثارگری در سراسر کشور تا اواسط 

اسفند تمام می شود.
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران در پایان از فرمانده 
کل سپاه در همراهی سپاه برای رسیدگی و حل مشکلات 

خانواده معظم شهدا و ایثارگران تقدیر و قدردانی کرد.
در این دیدار، محمدحسین سپهر مشاور عالی رئیس 
بنیاد شهید، یعقوب ســلیمانی معاون فرهنگی و آموزشی 
بنیاد شــهید و دکتر عبدالرضا عباسپور معاون بهداشت و 
درمان بنیاد شهید، سردار سرتیپ پاسدار ابوالقاسم شریفی 
مســئول و سرتیپ دوم پاسدار کیامرث منصوری جانشین 

ایثارگران سپاه حضور داشتند.

ســفیر و نماینده دائم ایران در سازمان ملل اعلام کرد: چشم انداز 
جهانی کنونی، به ویژه جنگ نسل کشی رژیم اسرائیل در غزه طی سال 
گذشته و تجاوز آشکار آن به کشورهای دیگر منطقه، بر ضرورت فوری 
ایجاد یک منطقه عاری از تمامی سلاح های کشتار جمعی در خاورمیانه 
تأکید دارد. دلیل ایجاد چنین منطقه ای، هرگز این چنین مرتبط و فوری 

نبوده است.
امیرسعید ایروانی ســفیر و نماینده دائم ایران در سازمان ملل روز دوشنبه 
به وقت محلی در پنجمین جلســه کنفرانس ایجــاد منطقه خاورمیانه عاری از 
ســلاح های هسته ای و سایر سلاح های کشــتار جمعی عنوان داشت: تأسف آور 
است که برای دهه ها، مخالفت غیرقانونی رژیم اسرائیل با درخواست های مداوم 
بین المللی برای ایجاد منطقه ای عاری از سلاح های کشتار جمعی در خاورمیانه، 

که در سال ١۹۷۴ توسط ایران پیشنهاد شد، ادامه داشته است.
دیپلمات ارشــد جمهوری اسلامی ایران در ســازمان ملل گفت: با سیاسی 
کــردن این ابتکار، رژیم اســرائیل تلاش می کند دلیل واقعــی مخالفت خود با 
ایجاد منطقه عاری از ســلاح های کشتار جمعی را پنهان کند: حفاظت از برنامه 

سلاح های کشتار جمعی خود از طریق فرار از هرگونه تعهد الزام آور قانونی.
ایروانی تصریح کرد: اقدامات رژیم اســرائیل، از جمله اقدامات تروریستی و 
خرابکاری علیه برنامه های هسته ای غیرنظامی و دانشمندان منطقه، و همچنین 
اظهارات نخست وزیر آن برای یک »تهدید هسته ای معتبر علیه ایران« در جریان 
هفتاد و هشــتمین نشست مجمع عمومی ســازمان ملل در تاریخ ۲۲ سپتامبر 
۲۰۲۳، و پیشنهاد یک وزیر اسرائیلی برای استفاده از سلاح های هسته ای در نوار 
غزه، نیازمند مداخله فوری نهادهای بین المللی از جمله شــورای امنیت سازمان 

ملل و آژانس بین المللی انرژی اتمی است.
به گــزارش ایرنا، ســفیر ایران تاکید کــرد: ما این اقدامــات غیرقانونی و 
غیرمسئولانه را به شــدت محکوم می کنیم و بر خطر ناشی از وجود سلاح های 
کشتار جمعی در دستان چنین رژیمی نامشروع تأکید می کنیم. این اقدامات بر 
ضرورت فوری ایجاد یک منطقه عاری از ســلاح های کشــتار جمعی در منطقه 
تأکید می کند، به عنوان گامی حیاتی برای رسیدگی به توانمندی های سلاح های 

کشتار جمعی رژیم اسرائیل و پاکسازی منطقه از این سلاح های تهدیدآمیز.

سفیر ایران در سازمان ملل:

 تجاوزات رژیم اسرائیل بر ضرورت ایجاد 
منطقه عاری از سلاح كشتار جمعی تاكید دارد

رئیس سازمان بسیج گفت: انقلاب اسلامی ایران، 
اولین شکست راهبردی و بزرگ آمریکا در منطقه با 

ساقط شدن رژیم پهلوی بود.
همزمان با آغاز هفته بسیج خیل عظیمی از بسیجیان 
با حضور سردار غلامرضا ســلیمانی رئیس سازمان بسیج 
مســتضعفین و جمعی از فرماندهان و مســئولان سازمان 
بســیج با آرمان های بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی تجدید 

میثاق کردند.
در ایــن مراســم، ســردار قربان محمــد ولــی زاده، 
فرمانده ســپاه سیدالشهدا )ع( اســتان تهران و جمعی از 
 معاونین و مســئولان اقشــار گوناگون بســیج نیز حضور 

داشتند. 
سردار سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین در 
این مراسم طی سخنانی با اشاره به مبارزه ۶۰ ساله اعراب 
با رژیم صهیونیستی، گفت: اعراب در سال ١۹۶۷ در کمال 
ناباوری رئیس جمهور مصر به ســرزمین های اشغالی سفر 

کرد تا قبل از آن اعراب رژیم صهیونیســتی را به رسمیت 
نشناخته و سه جنگ با آن انجام داده بودند. 

وی افــزود: تفکــر و گفتمانی کــه مبارزه بــا رژیم 
صهیونیستی را هدایت می کرد تفکر ناسیونالیسم عرب بود 
و یک سال بعد قرارداد کمپ دیوید توسط انور سادات امضا 
شد و تسلیم بدون قید شرط شد مانند تسلیم رضاخان در 
برابر اشغالگران و شرایط به سمتی رفت که مبارزه با رژیم 
صهیونیســتی تعطیل شد اما مردم فلسطین تحت راهبرد 

انقلاب اسلامی انتفاضه را شروع کردند. 
ســردار سلیمانی گفت: آزادی قدس امروز آرمان ملت 
ایران اســت و اگر بخواهیم آرمان های مهم امام خمینی را 
اعلام کنیم اول آزادی ملت ایران از یوغ رژیم طاغوت بود و 

بعد آزادی قدس شریف و ملت فلسطین. 
وی بابیان اینکه انقلاب اســلامی ایران، اولین شکست 
راهبردی و بزرگ آمریکا در منطقه با ســاقط شــدن رژیم 
پهلوی بود افزود: آمریکایی ها متحمل بزرگ ترین شکست 

در طول تاریخ شــدند که حدوداً ۲۰۰ سال از تأسیس آنها 
گذشته بود.  ســلیمانی گفت: امروز چشم ها به سرزمینی 
دوخته شــده اســت که امام راحل آن را به عنوان دومین 
آرمان ملت ایران و جهان اســلام ترســیم نمودند که آن، 

آزادی قدس شریف بود. 
ســردار سلیمانی با بیان اینکه مردم فلسطین در ذیل 
آرمان امام)ره(و انقلاب اسلامی، انتفاضه را آغاز کردند ادامه 
داد: انتفاضه و پرتاب سنگ به سمت صهیونیست ها، امروز 
بــه عملیات طوفان الاقصی و جهــاد و مقاومت حزب الله و 
انصــارالله و رزمندگان مقاومت عراق علیه رژیم خونخوار و 

کودک کش صهیونیستی تبدیل شده است. 
رئیس ســازمان بســیج ادامــه داد: امــروز انتفاضه 
فلســطینی به خروش مردم جهان از شــرق تا غرب عالم 
علیه جنایت های رژیم صهیونیستی تبدیل شده است. چه 
کسی تصور می کرد در روزی که قرارداد کمپ دیوید امضا 
شد که این شرایط و شکســت ها برای رژیم صهیونیستی 

رقم بخورد، امروز رژیم اشغالگری که به دنبال تصرف نیل 
تا فرات و تســلط کامل بر این سرزمین ها بود به این شکل 

تضعیف شده باشد. 
وی با اشــاره به حمایت های گســترده آمریکا از رژیم 
صهیونیســتی و جلوگیری از شکست و فروپاشی این رژیم 
گفت: این آمریکاســت که پیکر فرسوده و جسم منحوس 

رژیم صهیونیستی را سرپا نگه داشته است. 
رئیس سازمان بسیج در بخش دیگری از سخنان خود 
به موفقیت های جبهه مقاومت در لبنان در برابر اشغالگران 
اشاره کرد و گفت: حزب الله لبنان رژیم صهیونیستی را در 
رســیدن به اهدافش در شمال سرزمین های اشغالی ناکام 
گذاشــته است و شکســت های متعددی را بر آن تحمیل 

کرده است. 
وی گفت: رژیم صهیونیستی از لحاظ نظامی و سیاسی 
شکست خورده و اگر حمایت های آمریکا نبود این رژیم ۲۴ 

ساعت نیز توان ایستادگی و پایداری نداشت. 

وزیر دفاع پاکســتان، حضور جمهوری اسلامی ایران در نمایشگاه 
بین المللی تسلیحات کراچی را ارزشمند دانســت و تاکید کرد: ما در 
پاکستان به توسعه و دستاوردهای دفاعی و نظامی ایران، افتخار می کنیم.
خواجه محمد آصف به عنــوان مهمان ویژه مراســم افتتاحیه دوازدهمین 
نمایشگاه بین المللی تسلیحات پاکستان موسوم به »آیدیاز ۲« در پاویون نیروهای 
مسلح ایران حاضر شد. محمد کامران خان تسوری حکمران ایالت سِند پاکستان 
نیــز در این بازدیــد حضور یافت. وی در جریان این بازدید مورد اســتقبال امیر 
ســرتیپ مجتبی رمضان زاده رئیس هیئت نظامی ایران، رضا امیری مقدم سفیر 
ایران در پاکستان، حســن نوریان سرکنسول ایران در کراچی و سرهنگ محمد 

محسن شهابی وابسته نظامی ایران در پاکستان قرار گرفت.
وزیر دفاع پاکستان طی گفت وگویی با تاکید بر قرابت های تاریخی، فرهنگی 
و اجتماعی بین ایران و پاکستان افزود: دستاوردهای نظامی  ایران و پیشرفت این 

کشور در بخش های دفاعی را مایه افتخار می دانیم.
وی تاکیــد کرد: ایران و پاکســتان در کنار هم ایســتاده اند و با یکدیگر به 

دستاوردهای بیشتر در حوزه دفاعی دست خواهند یافت.
وزیر دفاع پاکســتان با اشاره به اهمیت روابط کشورش با جمهوری اسلامی 
ایران، گفت: طی ماه های اخیر تبادل هیئت های بلندپایه میان دو کشــور صورت 

گرفت و اطمینان داریم که این روند به قوت خود ادامه خواهد یافت.
براساس این گزارش، مراسم افتتاحیه بزرگ ترین نمایشگاه تسلیحات و صنایع 
دفاعی با حضور خواجه محمد آصف وزیر دفاع پاکســتان و رؤســای هیئت های 
شرکت کننده در مرکز نمایشگاه های بین المللی شهر کراچی مرکز ایالت سِند در 

جنوب این کشور برگزار شد.
هیئت نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران به ریاست امیر سرتیپ مجتبی 
رمضان زاده با همراهی سفیر ایران در پاکستان و سرکنسول ایران در کراچی در 

این رویداد بین المللی حضور یافتند.
پاویون جمهوری اســلامی ایران بــرای اولین بار در بزرگ ترین نمایشــگاه 
بین المللی تســلیحات پاکستان با هدف نمایش دســتاوردهای نظامی کشورمان 

شامل صنایع بومی در حوزه دفاعی، هوافضا و جنگ الکترونیک برپا شده است.
شعار نمایشگاه امسال آیدیاز »سلاح برای صلح؛ همکاری جهانی و مشارکت 
 )DEPO( راهبردی« اســت که ســازمان توســعه صادرات دفاعی پاکســتان
اصلی ترین برگزارکننده آن است و بســیاری از کشورهای مطرح حوزه تولیدات 

دفاعی و تجهیزات جنگی در آن شرکت خواهند کرد.
به گزارش ایرنا، برخی از مقامات نظامی پاکســتان از نیروی زمینی و هوائی 
و همچنین تعدادی از شــرکت کنندگان خارجی نیز در اولین روز از نمایشــگاه 
بین المللی تســلیحات کراچی از پایون وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح 

ایران بازدید کردند.

وزیر دفاع پاکستان: 

دستاوردهای نظامی ایران مایه افتخار است 

فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران به  مناسبت هفته بسیج 
در پیامی، نوشت: بســیج نماد حضور و آگاهی همراه با معنویت مردم 
اســت که فرهنگ آرمان گرایی و معرفت ملی و دینی را به میدان عمل 

آورده است.
امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی، فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی 
ایران با صدور پیامی، فرارســیدن هفته بسیج مستضعفین را به سردار غلامرضا 

سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین تبریک گفت.
به گزارش مهر، متن پیام به شرح زیر است:

بسم الله الرحمن الرحیم
برادر ارجمند سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا سلیمانی

ریاست محترم سازمان بسیج مستضعفین
سلام علیکم

بســیج، تفکری جوشیده از اندیشه بنیانگذار جمهوری اسلامی است که در 
ســال های پربرکت انقلاب قوام یافت و امروز به عنوان فرهنگ انقلابی و پویا با 
شاخص های همدلی و ایثار، بصیرت و بینش، اخلاص، تعهد و تواضع و شجاعت و 
شهادت طلبی، در شرایطی که جمهوری اسلامی در جنگ ترکیبی استکبار، آماج 
توطئه ها و تهاجم ها قرار گرفته، از مظاهر بارز روحیه استکبار ستیزی و استقامت، 

مایه امید و شورآفرینی و راهگشای موانع بسیار بوده است.
این نهاد مردمی از روزهای آغازین پیروزی انقلاب اسلامی تاکنون در برهه ها 
و بزنگاه های تاریخی کشور با هدایت و تدابیر روشنگرانه امامین انقلاب از میادین 
رزم و کمک رسانی در بلایای طبیعی تا صحنه های سازندگی و عمرانی، سلامت و 
امنیت و عرصه های علم و پژوهش و فناوری، در عین گمنامی، اقدامات شگرفی 
انجام داده که با گذشــت ایام، ضرورت تبیین آثار وجــودی این مولود مبارک 

انقلاب، در پیشرفت، اعتلا و اقتدار ایران، بیشتر احساس می شود.
بسیج با اعتقاد عمیق بر شــعار محوری »از مردم و برای مردم«، متعلق به 
همه اقشار جامعه و نماد حضور و آگاهی همراه با معنویت مردم است که فرهنگ 
آرمان گرایی و معرفت ملی و دینی را به میدان عمل آورده و امید است با ترویج 
تفکر بســیجی، شاهد همدلی، مشارکت هرچه بیشــتر و هم گرایی و هم افزایی 

روزافزون آحاد جامعه برای تقویت اصل مهم انسجام ملی باشیم.
اینجانب هفته بســیج را با یاد شــهیدان والامقام ایران ســربلند اسلامی و 
شــهیدان مظلوم غزه و لبنان و جبهه مقاومت، به جنابعالی و آحاد فرماندهان و 
رزمندگان آن نهاد مردمی و همچنین ملت فهیم و بصیر ایران اســلامی تبریک 
گفتــه و از خداوند متعال توفیقات روزافزون بســیجیان غیور ایران عزیز، تحت 
زعامت حضرت امام خامنه ای رهبر معظم انقلاب اســلامی و فرماندهی کل قوا 

)مدظله العالی( را خواستارم.

سرلشکر موسوی: 

بسیج فرهنگ آرمان گرایی و معرفت ملی و دینی را 
به میدان عمل آورده است

عارف: باید گلوگاه های قاچاق شناسایی شوند

سرلشکر سلامی: تمام ظرفیت سپاه آماده كمک به بنیاد شهید است

 رئیس سازمان بسیج: انقلاب اسلامی اولین شکست بزرگ آمریکا با اسقاط پهلوی بود
معاون سیاسی وزارت امور خارجه گفت: ایران و عربستان سعودی 
دو کشــور برادر و همسایه با اشتراکات فراوان هستند و روابط نزدیک 

آنها در خدمت منافع کل منطقه خواهد بود.
مجید تخت روانچی معاون سیاســی وزارت امور خارجه در پیامی که صبح 
سه شنبه ۲۹ آبان در صفحه خود در شبکه اجتماعی ایکس به اشتراک گذاشت، 
عنوان داشت: در ســفر به عربستان، ملاقات خیلی سازنده و پرثمری با همتای 
خود ولید الخریجی داشــتم که در آن موضوعات مختلف مورد علاقه در سطوح 
دوجانبه، منطقه ای و بین المللی مورد بحث قرار گرفتند. وی تاکید کرد: ایران و 
عربســتان سعودی دو کشور برادر و همسایه با اشتراکات فراوان هستند و روابط 

نزدیک آنها در خدمت منافع کل منطقه خواهد بود.
به گزارش ایرنا، مجید تخت روانچی که در صدر هیئتی به ریاض سفر کرده 
است روز دوشنبه ۲۸ آبان ١۴۰۳ با ولید الخریجی قائم مقام وزیر خارجه سعودی 
دیدار و گفت وگو کرد. در این دیدار مناسبات دوجانبه، راه های تقویت و گسترش 
روابط در زمینه های مختلف و آخرین تحولات منطقه ای و بین المللی مورد بحث 

و گفت وگو قرار گرفت.

تخت روانچی: 

روابط نزدیک ایران و عربستان 
در خدمت منافع كل منطقه خواهد بود

اراک– خبرنگار کیهان:
فرمانده سپاه روح الله اســتان مرکزی گفت: ۴0 گروه جهادی استان 
مرکزی در هفته بســیج با هدف محرومیت زدایی و خدمت رسانی فعالیت 

ویژه ای در دستور کار دارند.
سردار مرتضی عمو مهدی در آستانه هفته بسیج با اشاره به اینکه ۲ هزار و ۵۰۰ 
عنوان برنامه برای هفته بسیج در استان مرکزی پیش بینی شده است افزود: فعالیت 
بسیج در هیچ زمان و تاریخی تعطیلی ندارد و این نیرو در تمام نقاط کشور گسترش 
یافته و مشغول خدمت رسانی به مردم است. وی با بیان اینکه دیدار با ۳ هزار و ۲۰۰ 
خانواده شهید در سال جاری پیش بینی شده است اظهار کرد: از این رقم بالغ بر ۲۲۰ 

دیدار آن در هفته بسیج تحقق پیدا می کند.
سردار عمومهدی، افتتاح مرکز ســونوگرافی، فیزیوتراپی و آزمایشگاه در درمانگاه 
بقیه  الله شــازند با ١١۰ میلیارد ریال، افتتاح درمانگاه دندانپزشــکی مهر شفا در شهر 
مامونیه، همایش حماسه حضور بسیجیان در پنجم آذرماه، اجرای گشت های عملیاتی 
برای ارتقای آمادگی دفاعی، ایســت و کنترل برای نمایش اقتدار و امنیت با همکاری 
فراجا در ١۲ شهرســتان، اجرای ۵۰ یادواره شهدا و عطر افشانی و غبارروبی ۴۰ گلزار 
شــهدا، را از برنامه های هفته بسیج اعلام کرد. فرمانده ســپاه روح الله استان مرکزی، 
اهدای خون، تجلیل از قهرمانان ملی و دمیدن روح پهلوانی، افتتاح ١۵ خانه محرومان با 
اعتباری بالغ بر۵۰ میلیارد ریال، افتتاح یادمان شهدای گمنام تفرش و افتتاح ١١ کارگاه  
اشــتغال و بنگاه  اقتصادی با اعتبار ۸۰ میلیارد ریال در نقاط مختلف استان را بخشی 

از برنامه های هفته بسیج استان مرکزی بر شمرد که اجرای آن پیش بینی شده است.

۴۰ گروه جهادی استان مركزی 
آماده خدمت رسانی به محرومان در ایام هفته بسیج 


